
Zápisnica 

z 10.  zasadnutia obecného zastupiteľstva obce Borčice zo dňa 11.06.2020. 

 

Prítomní: podľa prezenčnej listiny 

Program rokovania: 

1. Otvorenie obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

3.  Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4. Kontrola uznesení z 9. zasadnutia OZ 

5. Schválenie záverečného účtu 

6. Plán kontrolnej činnosti hl. kontrolóra na II. polrok 2020 

7. Žiadosť o súhlasné stanovisko s výstavbou 

8. Optická sieť 

9. Diskusia 

10. Záver 

 

 

1. Otvorenie  zasadnutia  

 

p. Starostka obce Ľubica Hasidlová privítala prítomných poslancov a skonštatovala, že 

prítomná je nadpolovičná väčšina poslancov a  zastupiteľstvo je uznášania schopné.  

2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

p. Starostka predniesla program rokovania a dala za návrh hlasovať, ktorý  obdržali poslanci 

OZ s pozvánkou. 

p. Starostka -  chcela by som urobiť zmenu v programe obecného zastupiteľstva a to  

vypustiť bod 5 a ostatné body by sa poposúvali. Dala hlasovať za takto upravený program 

OZ. 

 

Za 4 –  Haliak, Sekula, Králiková,Šupáková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

UZNESENIE č. 73 



Program obecného zastupiteľstva bol schválený a bod 5 vypustený. 

1. Otvorenie obecného zastupiteľstva 

2. Schválenie programu obecného zastupiteľstva 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

4.         Kontrola uznesení z 9. zasadnutia OZ 

5. Plán kontrolnej činnosti hl. kontrolóra na II. polrok 2020 

6. Žiadosť o súhlasné stanovisko s výstavbou 

7. Optická sieť 

8. Diskusia 

9. Záver 

 

3. Určenie zapisovateľa a overovateľov zápisnice 

 

Za overovateľov zápisnice určila starostka obce poslancov: p. Haliak a p. Králiková. Písaním 

zápisnice poverila zamestnankyňu obecného úradu Moniku Staňovú.  

 

           4. Kontrola uznesení z 9. zasadnutia OZ 

p. Starostka skonštatovala, že uznesenia z 9. zasadnutia obecného zastupiteľstva, ktoré sa 

konalo dňa 12.05.2020, kde boli prijaté uznesenia č. 68, 69, 70, 71, 72 boli riadne vykonané. 

P. starostka dala hlasovať o zobratí na vedomie kontroly uznesení. 

Za 4 –  Haliak, Sekula, Králiková, Šupáková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

 

UZNESENIE č. 74 

Návrh uznesení bol prijatý. Ku kontrole uznesení Obecné zastupiteľstvo v Borčiciach berie na 

vedomie kontrolu uznesení č. 68, 69, 70, 71, 72. 

 

            5.   Plán kontrolnej činnosti hl. kontrolóra na II. polrok 2020 



P. starostka -  návrh plánu kontrolnej činnosti bol zverejnený na úradnej tabuli obce 

dňa 11.05.2020. V lehote na zaslanie pripomienok sme neobdržali žiadne 

pripomienky. P. starostka dala hlasovať za plán ako bol zverejnený na úradnej tabuli. 

Za 4 –  Haliak, Sekula, Králiková, Šupáková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý  

           UZNESENIE č. 75 

Návrh plánu kontrolnej činnosti bol prijatý ako bol zverejnený na úradnej tabuli. 

 

            6. Žiadosť o súhlasné stanovisko s výstavbou 

P. starostka - dňa 18.05. 2020 sme obdržali žiadosť o súhlasné stanovisko s výstavbou od Ing. 

Duvača. Ing. Duvač žiada o súhlasné stanovisko obce s výstavbou rod. domu na parcele č. 

374/20. Táto parcela sa nenachádza v zastavanom územnom pláne obce. Ale je určená ako 

plocha na poľnohospodársku výrobu. 

p.Haliak – ja som to pozeral, pozemok nie je v územnom pláne obce, nachádza sa pri 

železnici, bol tam kedysi potok. Nesúhlasím s výstavbou na tejto parcele. 

p. Sekula – stavebná komisia o tejto žiadosti nebola oboznámená, preto navrhujem uvedenú 

žiadosť posúdiť stav. komisiou. 

P starostka – stavebná komisia dá stanovisko k tejto žiadosti a  na ďalšom obec. zastupiteľstve 

sa táto žiadosť opätovne prehodnotí. 

p. starostka dala hlasovať za takýto návrh. 

Za 4 –  Haliak, Sekula, Králiková, Šupáková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý  

 

           UZNESENIE č. 76 

 

Žiadosť o súhlasné stanovisko s výstavbou sa prednesie  stavebnej komisii, ktorá vydá 

stanovisko a na ďalšom zastupiteľstve sa žiadosť opätovne prehodnotí. 

 

           7.  Optická sieť 

 



 p. starostka – OZ v Borčiciach dňa 11.06.2020 prijalo nasledovné stanovisko k realizácii 

optickej sieti: vecné bremeno za obecné pozemky, ktorými bude prechádzať celá trasa OS 

stanovilo 1 euro, daň za užívanie verejného priestranstva v zmysle platného VZN zo dňa 

10.12.2019 bola stanovená 0,034 eur za každý aj začatý 1 m2 výkopu a za každý aj deň. 

Telekom a. s. obstará na svoje náklady a položí mikrotrubičku 12/8 ( zelená farba) mm do 

výkopu. Tam kde nie verejné osvetlenie použije sa kábel a chránička a body napojenia sa 

upresnia. 

 

p. starostka dala hlasovať za takýto návrh. 

 

Za 4 –  Haliak, Sekula, Králiková, Šupáková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

          

Návrh k realizácii optickej sieti bol prijatý: vecné bremeno za obecné pozemky, ktorými 

bude prechádzať celá trasa OS stanovilo 1 euro, daň za užívanie verejného priestranstva 

v zmysle platného VZN zo dňa 10.12.2019 bola stanovená 0,034 eur za každý aj začatý 1 m2 

výkopu a za každý deň. Telekom a. s. obstará na svoje náklady a položí mikrotrubičku 12/8 ( 

zelená farba) mm do výkopu. Tam kde nie verejné osvetlenie použije sa kábel a chránička a 

body napojenia sa upresnia. 

 

8. Diskusia 

 

p. starostka – chcela by som Vás informovať :  Rada pre rozpočtovú zodpovednosť zverejnila 

informácie o poklese reálneho HDP v súvislosti s pandémiou COVID – 19, ktoré povedú 

k poklesu výnosov dane z príjmov fyzických osôb. Tento mesiac prišlo na účet obce cca 

o 4500 eur menej. 

Vzniknutá situácia negatívne ovplyvní schválený rozpočet na rok 2020. NR SR schválila 

zákon o niektorých mimoriadnych opatreniach vo finančnej oblasti v súvislosti so šírením 

COVID – 19 podľa ktorého: Obec a vyšší územný celok môže počas pandémie až do 

31.12.2021 na základe rozhodnutia zastupiteľstva použiť na úhradu bežných výdavkov 

prostriedky z rezervného fondu, kapitálové príjmy a návratné zdroje financovania, pričom 

tento postup sa nepovažuje za porušenie osobitného predpisu.  

p. starostka – od 1.7.2020 Vám bude pravidelne ekonómka zasielať kvartálne čerpanie 

rozpočtu obce, aby ste mali prehľad o priebežnom čerpaní rozpočtu. 

 

p. starostka – Ing. Sádecký sa informoval ako sme sa rozhodli s projektovou dokumentáciou 

na rozšírenie vody a kanalizácie v obci. Odporučil nám, že je vhodný čas uchádzať sa 

o dotáciu z envirofondu, nakoľko veľa obcí sa odhlásilo a je väčšia pravdepodobnosť dotáciu 

získať. Projektová dokumentácia bola vypracovaná pre všetky lokality, kde nemajú vodovod 

v sume 15.000 eur 



p. Haliak- aká je šanca že ju dostaneme? Keďže tu dnes neni p. hl. kontrolórka a nevieme 

koľlo peňazí je na účte, nebudeme to teraz riešiť. 

p. Hrdlica – ja som projektant a pýtam sa, prečo sa dáva robiť projektová dokumentácia aj 

tam, kde ľudia ešte nebývajú? Treba dať vypracovať projekt. dokumentáciu len tam, kde 

ľudia reálne bývajú. 

p. Sekula  ml. - ja som za to, aby sme tento rok nechali projekt projektom 

p. Sekula st. – som za to, keď budú financie, aby sa dal projekt vypracovať na celú obec. 

p. Dokupil – ja mám papiere, kde suma 15.000 eur za projekt bola vyčlenená len pre mňa, 

teraz tu ale tie papiere nemám. 

P. starostka – nie, suma 15.000 eur bola vyčlenená pre celú obec, z toho 10.000 eur by bolo 

z rezervného fondu a 5000 eur z bežného rozpočtu na tento rok.  

 

 

p. starostka – Kultúrne podujatia v obci: Na základe predchádzajúcej kritiky zo strany 

poslanca p. Haliaka, že sa veľa míňa z rozpočtu obce na kultúru, som sa rozhodla, že 

poverujem poslancov obecného  zastupiteľstva a kultúrnu komisiu organizovaním a prípravou 

kultúrnych podujatí. To znamená, že zabezpečia nákup občerstvenia, darčekov, program 

a pod. Najbližšie tradičné kultúrne podujatie budú Hody v mesiaci september, v októbri bude 

Úcta k starším, v decembri Mikuláš a Silvester. 

21.5. som požiadala predsedu stavebnej komisie, aby spolu s členmi zhodnotili havarijný stav 

oplotenia areálu športového ihriska a navrhli riešenie opravy. Do dnešného dňa som 

neobdržala stanovisko komisie. Preto poverujem poslancov a stavebnú komisiu, aby 

zabezpečili opravu oplotenia. 

p. Sekula st. – Všetky takéto akcie by mali byť typu akcia ,,Z“, to znamená dá sa to vyhlásiť, 

ľudia prídu a netreba špekulovať nad tým , koľko financií treba na to. 

p. Haliak – poveriť treba človeka, ktorý je tu zamestnaný. 

P. Sekula ml. – chcem sa spýtať, koľko je vyčlenených peňazí na dohodárov? Keďže tu dnes 

neni p. hl. kontrolórka, prebereme to nabudúce. 

 

P. Sekula ml. – chcem sa spýtať, čo s tým parkoviskom pri ihrisku? Je tam aj auto, ktoré nemá 

ŠPZ. Nech si to Adam Bachratý odprace. 

p. starostka – už sme ho na to upozorňovali, čiastočne uvoľnil parkovisko. 

p. Sekula st. – treba robiť takéto poriadky v obci a treba tu disciplínu. Na dobré slovo dnes 

nikto nedá, preto ich treba vyzvať na výbor a riešiť to s nimi inak. 

p. Dokupil – treba v ulici k Váhu umiestniť dopravnú značku – Zákaz státia alebo 

jednosmerku. A čo sa týka dopravy, tam kde býva p. Mačina a p. Bartoš na zákrute – 

naplánovať do rozpočtu dopravné zrkadlo. 

 

p. Hrdlica – chcem sa spýtať, či by obec bola ochotná sa spolupodielať na verejnom osvetlení 

pred bytovkou plus káble? 

p. Haliak – keďže ste správcovská spoločnosť, to by nemal byť problém, budú tam dovedené 

nové káble, ale ešte nebudú živé, dokedy nebude spustené plánované osvetlenie.  

p. Hrdlica – treba prezistiť, či cesta pri bytovke je obecná, alebo patrí Vašekovi. Chvíľku nato  

prezistil na internete, že cesta patrí SPF. 



p. starostka –  budeme to riešiť, preveríme možnosti a navrhnem to p. Prenosilovi, aby 

prerobil projektovú dokumentáciu. 

p. Sekula st. – tam bude problém na tej križovatke ako je Kamas to treba naspojkovať a tam 

by boli tri káble 

p. Haliak – navrhujem, aby sa zrátali ročné náklady na osvetlenie, koľko je lámp v celej obci 

a prerátať, koľko je náklad na jednu lampu ročne. Keďže majú dve lampy, dá sa to krát dva 

a sa im to vyplatí. 

 

p. starostka dala hlasovať za takýto návrh. 

 

Za 4 –  Haliak, Sekula, Králiková, Šupáková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 

 

UZNESENIE č. 78 

 

Návrh o riešenie verejného osvetlenia pri bytovke bol prijatý. Preveríme možnosti napojenia 

a financovania spotreby el. energie verejného osvetlenia. 

 

p. Dokupil – teraz je nás tu pomerne málo, ale nabudúce poprosím dať papier a keď bude 

diskusia a každý si tam zapíše svoju pripomienku. 

 

p. starostka – dňa 10.júna  bol na obec zaslaný mail z Materského centra Štvorlístok. Chceli 

by organizovať pre deti občanov Borčíc a blízkeho okolia denný tábor, zároveň žiadajú obec 

na podpore tejto myšlienky a nejakej výpomoci pri organizácii. Konkrétne by potrebovali 

v termíne 13. – 17.7.2020: 

 

1. Mať možnosť využívať kultúrny dom – na servírovanie obedov deťom, prípadne na aktivity 

v prípade nepriaznivého počasia. V piatok by sme tam chceli pripravovať s deťmi pre rodičov 

občerstvenie a následne ukončiť prezentáciou z tábora a malou diskotékou. 

2. Možnosť využiť futbalové ihrisko na vonkajšie športové aktivity. 

3. Pomoc s občerstvením: pitný režim – 0,5 l vody, pečivo, jogurty, ovocie, kekse 

 

p. starostka – som za tento návrh, len by som vypustila bod 3. 

p. Haliak – nakoľko oni bezodplatne využívajú obecné priestory, mohli by aj oni prispieť a to 

tým, že zrenovujú detské ihrisko a to treba opraviť bráničku, vybrúsiť altánok. 

 

p. starostka dala hlasovať za takýto návrh. 

 

Za 4 –  Haliak, Sekula, Králiková, Šupáková 

Proti 0  

Zdržal sa 0  

Návrh bol prijatý 



 

UZNESENIE č. 79 

Návrh na organizovanie denného tábora – Materské centrum Štvorlístok pre deti občanov 

Borčíc a blízkeho okolia bol prijatý s možnosťou využívať kultúrny dom a futbalové ihrisko, 

bod 3 bol vypustený. 

 

  

 

9. Záver 

 

p. Starostka obce poďakovala všetkým prítomným za účasť na 10. zasadnutí obecného 

zastupiteľstva a ukončila rokovanie.  

          

                                                                                                           Ľubica Hasidlová 

            starostka obce 

 

 

 

 

Overovatelia:  

 

 

                                      Andrej Haliak                   ____________________ 

      

                                Daniela Králiková         ____________________ 

 

Zapisovateľka:  

                          Monika Staňová                          ____________________ 

 

 

 

 

 

 

 

          

 

 


